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CONSELL MUNICIPAL D’EDUCACIÓ 

3 de juliol de 2024 

Can Riera 

Assistents:  

Alcalde: Isaac Salvatierra 

AFA Lola Anglada: Jessica Molina, Laura Valin  

PAS Lola Anglada: Meri Calabia  

Direcció EBM: Anna Bonancia  

Expertes educació: Teresa París, Teresa Rosés, Núria Minoves 

Representant PSC: Miquel Santiago 

Direcció Escola Adults: Lourdes Oliveras  

Timó VOL: Isabel Monseny 

AFA EBM: Adrià Bernat 

Regidora d’Educació: Eulàlia Serrat 

S’excusen: 

Tècnica d’Educació: Carme Lloret 

Institut 

AFA Institut 

AFA Tiziana 

Direcció Tiziana 

Direcció Lola Anglada 

Representants dels altres grups polítics 

 

 

 

 

 



 
 

2 
 

1. Benvinguda i aprovació de les actes anteriors 

L’Alcalde dona la benvinguda 

Resta pendent l’aprovació de les actes. 

2. Valoració del curs escolar i de les activitats de les AFA 

S’agrupen els punts 2 i 3. 

EBM 

El curs s’ha desenvolupat correctament. El contacte amb la Núria Darbra fa que es faci 
el manteniment. La direcció explica la qüestió de les demandes de les treballadores.  

Matrícules: s’omplen les places. una estança de nadons, dos de mitjans i tres de grans. 
Hi ha hagut baixes a I1 durant el període de matrícules però segueix havent-hi llista 
d’espera. A grans encara queden 4 famílies en llista d’espera de fora de Tiana. 

L’Alcalde explica el recorregut i l’estat de la qüestió de la licitació de l’Escola Bressol.  

AFA EBM 

Les festes i les activitats han anat molt bé, molta col·laboració i bona resposta de les 
famílies. Molt bona relació amb l’escola. 

Lola Anglada 

Recuperen dues línies a tots els cursos enlloc de tres. Estan pendents que es resolguin 
un parell de matrícules fora de termini. 

Biblioteca escolar: èxit de participació. Volen mirar d’incorporar-hi alguna activitat.  

Volen fer una activitat conjunta amb l’escola Tiziana amb els alumnes de sisè.  

Convivència: desús gros del català i demanen mesures al respecte.  

Han fet activitats per promoure la llengua catalana 

Ha millorat molt la convivència la retirada de la pilota.  

Van desaparèixer les carpes i no han tornat.  

AFA Lola Anglada 

Hi ha canvi de presidència perquè la Laura Valin ho deixa. 

Les seves activitats han funcionat molt bé, amb molta participació. Comenten que han 
pogut fer aportacions de material al centre. 
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Escola Adults 

587 inscrits a l’escola d’adults. Matrícula viva. 

Comenten que a l’Escola hi ha molta diversitat i que fan moltes coses conjuntes amb 
altres agents dels dos municipis. 

La Isabel Monseny parla de la qüestió del voluntariat i de la vida constant que hi ha a 
l’EA. 

Es crea un debat molt interessant sobre els usos de la llengua catalana i vies a 
fomentar-los, sobretot en els moments de lleure de les escoles de primària. L’AFA del 
Lola Anglada i la Meri Calabia comenten iniciatives del centre que han funcionat. 

4. Valoració de la Festa Major de Sant Antoni 

Es comenta que alguns sectors de la població no van trobar fàcil la via de votació i 
s’agraeix l’atenció per part de la treballadora a l’hora d’ajudar a votar. 

L’Alcalde explica que el mètode de votació respon a la necessitat de trobar una via que 
comprovés automàticament el vot amb el padró, sense que es poguessin fer trampes. 

 

5. Casal d’Estiu AFAs 

S’explica que enguany s’ha signat un conveni amb les AFA per donar suport econòmic 
al casal d’estiu que organitzen i que arran d’una reunió, les AFA han manifestat que 
preferirien deixar d’organitzar els casals i que tornés a fer-se des del consistori. Hi ha el 
compromís del govern de fer-ho. 

 

6. Taller EMMD 

No es tracta el punt perquè no poden assistir al consell. 

 

7. Ajuts 

S’informa que l’inici de  les sol·licituds serà el 27 d’agost, excepte les d’extraescolars 
que serà més tard. 
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8. Comissió de convivència 

Es fa recordatori que cal tenir els protocols per poder-los revisar i pensar estratègies 
conjuntes.  

 

9. Explicació protocols activitats 

S’explica que cal ajustar a la normativa l’organització d’activitats i que el procediment 
és llarg i complicat. Per tal que les entitats puguin seguir organitzant actes i activitats, 
l’Ajuntament està a punt d’enllestir un document amb creuetes perquè només calgui 
emplenar-lo i el tràmit quedi simplificat. 

Al Consell del setembre es presentarà per resoldre tots els dubtes. 

 

10. Altres informacions 

- S’aproven definitivament els dies de lliure disposició dels centres: 31 d’octubre del 
2024, 3 i 4 de març del 2025 i 2 de maig del 2025. 

- S’informa que al Consell del setembre es farà una dinàmica sobre el pla de lectura 
municipal. 

- S’acorda que la data del Consell d’Educació del setembre serà el dimarts 17 a les 
16:30 a Can Riera, en què s’acordaran totes les dates dels Consells del curs 2024-
2025. 

 

 

 

 


